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A Székelyudvarhely SK tegnap a Galaci United otthonában vendégeskedett a futsal Román
bajnokság negyeddöntőjének első napján. A december óta tartó anyagi huza-vona máig nem
oldódott, így a fiúk kedvetlen játéka csúfos vereséget eredményezett.  A szünetre már 6-1-el
mentek, de a második félidő sem zárult jobban, a mérkőzést 10-4-re vesztette el az SK. Így a
két győzelemig tartó versenyben a Galaci United vezet 1-0-ra.

A mérkőzés után Botorok János bejelentette a Székelyudvarhely SK edzői tisztségéről való
lemondását. Megkérdezésemre elmondta, hogy ez már régóta érett, itt volt az idő, lépni kellett
valamerre.

K.B.: Igaz a hír miszerint lemondott?

Botorok: Igen, meg kellett tennem, hogy valami változzon. Ez az állapot nem folytatódhatódott
így tovább. Lemondásomat az esti meccs után közöltem Albert Istvánnal, az SK ügyvezetőjével.

K.B.: A lemondáshoz köze volt az este elvesztett mérkőzésnek?

Botorok: Ez csak megerősítette bennem, hogy mit kell tegyek. Ezt nem egy nap alatt
döntöttem el, már egy ideje érett. Az idén még sem én sem a csapat nem kaptunk fizetést.

K.B.: A városi költségvetésben megszavazták az SK-nak járó pénzt is.

Botorok: Az lehet, de velünk senki nem közölt semmit. Egyszerűen semmilyen lépés nem
történt ez ügyben.

K.B.: Hogy reagált a vezetőség a felmondásra?

Botorok: Eddig még semmilyen reagálás nem volt. Nem szeretném, hogy itt legyen a Sport
Klub életének a vége. De meg kellett tennem, hogy ezzel valami változást beindítsak, mert ez a
helyzet így tarthatatlan volt. Lehetett volna ezt még halogatni, de elkerülni már nem. 

K.B.: Ha mondjuk a vezetőség pozitívan döntene az SK-ra nézve és kifizetné visszamenőleg az
elmaradt fizetéseket és megkérnék, hogy folytassa, folytatná?
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Bototrok: Nem tudom. Ez nem csak a pénzről, a három havi fizetésről szól. Mivel a fiúk sem
kaptak pénzt, nem jártak rendesen edzésre. Nagyban romlott a csapat felkészültsége. Másfél
hónapot nem lehet csak úgy pótolni. A kimaradt edzések miatt sajnos a srácok sincsenek
megfelelően felkészülve sem fizikailag sem pedig fejben. Ez a bajnokság sajnos már elcsúszott.

K.B.: Hogy fogadták a fiúk?

Botorok: Ők is érezték, hogy ezt kellett tennem. Lemondásomat megértették, de nem fogadták
el.
  

  A csapatból Szőcs Lászlót értük el telefonon, aki igazolta edzőjük álláspontját.

K.B.: Hogy fogadta a csapat a kialakult helyzetet?

Szőcs: Teljesen megértettük az edzőnk döntését. Idén még mi sem kaptunk fizetést és ez,
amennyiben nem változik, illetve hétfőn nem hoznak egy számunkra is ideális megoldást, mi is
követjük az edzőt és felmondunk. Itt nem csak a pénzre gondolok, hanem az edzőnket is vissza
akarjuk kapni, különben nem állunk pályára. Így egyeztünk meg a csapaton belül. Már a tegnapi
meccsünkön sem nyújtottuk magunkat.

Albert István az SK ügyvezetője elmondta, hogy Botorok lemondását közölte a vezetőségi
tagokkal is, akik hétfő délelőtt ülnek össze megoldást keresni a kialakult helyzetre.

K.B.: Mi lehetne most a jó megoldás?

Albert István: Szerintem itt az lehet a megoldás, hogy meggyőzük Botorok Jánost, hogy
maradjon. Nehéz lenne most új edzőt találni, nem is tudom ilyenkor ki vállalná el a csapatot. 

Valószínűleg hétfőn délelőtt eldől a Botorok János illetve a Sport Klub sorsa és Botorok
szavaival élve reméljük nem most lesz a vége.
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